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Uitwerking motie ‘eenvoudig en helder schrijven’
Welke verbeteringen zijn mogelijk om de basiscommunicatie (brieven, website) helderder en 
begrijpelijker te maken: 

Digitale communicatie (website, social media)
De website van de gemeente Leusden is in februari 2020 getoetst door stichting 
Accessibility. De teksten op de website voldoen aan de wettelijke toegankelijkheidseisen: ze 
zijn helder en begrijpelijk. De website draagt sinds maart 2020 het drempelvrij certificaat. De 
webredactie beoordeelt en herschrijft teksten die op de website komen. Ieder jaar wordt de 
website opnieuw getoetst op heldere en begrijpelijke teksten. De webredactie wordt 
regelmatig getraind in schrijven in begrijpelijke taal.

Offline communicatie (brieven, voorstellen en adviezen)u
In de inclusieagenda is als doelstelling opgenomen dat ambtenaren die regelmatig contact 
hebben met inwoners, de vaardigheid begrijpelijk schrijven en praten gaan ontwikkelen. Een 
training helder en begrijpelijk schrijven is een van de onderdelen van de uitvoering.

Handhaving snelheid Randweg
De afgelopen weken heeft de politie een aantal keren snelheidscontroles uitgevoerd op de 
Randweg. Dit naar aanleiding van (aanhoudende) klachten vanuit de omgeving. 
Bij deze controles zijn onopvallende politievoertuigen ingezet. Maar ook de lasergun is 
gebruikt om overtredingen vast te stellen. 
Het algemene beeld is dat op deze 50 km-weg relatief veel forse snelheidsovertredingen 
worden begaan. In de periode van half mei tot medio juni zijn ongeveer 70 processen-
verbaal uitgeschreven. Een van de overtreders reed hier zelfs zo hard dat hij direct zijn 
rijbewijs kon inleveren. Dit betekent dat hij hier dus harder dan 100 km/uur heeft gereden. 
twee andere bestuurders konden hun rijbewijs ternauwernood behouden doordat zij ‘slechts’ 
49 km te hard reden. 

Verder is hier een aantal snorfietsers op de bon geslingerd die met te hoge snelheid over het
fietspad reden.  

Omdat het aantal snelheidsovertreders aan de hoge kant ligt heeft de politie toegezegd ook 
de komende tijd aandacht te blijven besteden aan het verkeersgedrag op de Randweg.    
Diverse weggebruikers die staande zijn gehouden voerden aan dat zij niet wisten dat hier 
een maximum-snelheid van 50 km-weg geldt. Volgens hen oogt deze weg als een 80 km-
weg. Om die reden adviseert de politie om maatregelen te nemen om de weginrichting meer 
in overeenstemming te brengen met de hier geldende maximum-snelheid.

Spoorboekje Omgevingswet
In de RIB van april 2020 hebben wij u geïnformeerd over de stand van zaken met betrekking
tot de voorbereidingen op de Omgevingswet in de gemeente Leusden. Ondertussen is de 
datum van inwerkingtreding van de Omgevingswet verschoven naar 1 januari 2022. We 
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brengen de consequenties en kansen in kaart. Na de reorganisatie is een aantal personele 
wijzigingen in het management van het programma doorgevoerd. 
Afgelopen maanden is volgens planning doorgewerkt aan de bekende sporen in het 
programma. Op dit moment geven we hoge prioriteit aan het analyseren van de VTH-
processen. Deze processen moeten ‘werken’ op 1 januari 2022. Een extern bureau begeleidt
de gemeente. Eind oktober ontvangen we een Plan van Aanpak dat uiteenzet langs welke 
weg en met welke middelen wij onze VTH-processen kunnen optimaliseren.  
In onze vorige RIB hebben wij u geïnformeerd de Nota van Uitgangspunten (NvU) voor het 
Omgevingsplan Landelijk Gebied en het belang van een Transitiestrategie (TS). In de 
Transitiestrategie beschrijven we hoe de gemeente Leusden tot 2029 op een nuchtere en 
verstandige wijze stap-voor-stap kan toewerken naar het nieuwe Omgevingsplan. De 
uitwerking van de inhoudelijke thema’s van de NvU levert veel nieuwe vragen op 
(bijvoorbeeld ten aanzien participatie, dienstverlening en delegatie). We constateren nu dat 
het verstandig is eerst de Transitiestrategie af te ronden. Vervolgens kunnen we de NvU 
voor het Omgevingsplan Landelijk Gebied uitwerken. In de vorige RIB hebben wij 
aangegeven u de TS en NvU in het vierde kwartaal van dit jaar aan te bieden. Omdat 
kwaliteit, doelmatigheid en een goede betrokkenheid van de politiek noodzakelijk zijn 
verwachten wij nu hier tot medio 2021 mee bezig te zijn.
Bovenstaande hebben wij verkennend besproken met uw Raadswerkgroep. We hebben de 
werkgroep toegezegd dat we u in het vervolg aan de hand van het zogenaamde 
Spoorboekje elke zes weken zullen informeren over de voortgang van het programma en 
(vooral) de belangrijke beslismomenten. Onderwerpen die in elk geval aan de orde zullen 
komen zijn:

 Uitgangspunten legesverordening (met raakvlakken met dienstverlening)
 Legesverordening
 Transitiestrategie Omgevingsplan
 Nota van Uitgangspunten Omgevingsplan Landelijk Gebied 
 Leusdense Participatiemethode (o.a. voor buitenplanse activiteiten)
 Uitgangspunten dienstverlening Omgevingswet (met consequenties voor digitale 

dienstverlening en inzet Omgevingstafel)
 Delegatiebesluit(en) omgevingsplan
 Delegatiebesluit buitenplanse vrijstellingen

Dit spoorboekje vormt ook de agenda voor de dialoog met de Raadswerkgroep 
Omgevingswet. We zullen het bestaande Spoorboekje hiervoor actualiseren en aanpassen. 
Het Spoorboekje gaat u inzicht bieden in de politieke keuzen die komend jaar voorliggen en 
de gevolgen van deze keuzen voor de invoering van de Omgevingswet in onze gemeente. 
Het Spoorboekje gaat ons daarmee helpen om de doelen en ambities van de gemeente te 
verhelderen en het programma Omgevingswet te sturen. 

Uitvoeringsbeleidsplan vergunningverlening, toezicht en handhaving (VTH) op 
het gebied van bouwen en milieu
In het Besluit omgevingsrecht (BOR) zijn wettelijke eisen opgenomen die van toepassing zijn
op de processen voor het omgevingsrecht, de zogenaamde BIG-8 cyclus. Vanuit het 
interbestuurlijk toezicht houdt de provincie toezicht op de naleving van de BIG-8 cyclus 
(beleidscyclus). Deze eisen zijn van toepassing op de taken die gemeente zelf uitvoert en de
milieutaken die door de Regionale Uitvoeringsdienst (RUD) Utrecht worden uitgevoerd in 
opdracht van de gemeente Leusden. 
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Met het uitvoeringsbeleidsplan inclusief de risicoanalyse geeft het college inzicht in de 
prioriteiten en doelen op het gebied van vergunningverlening, toezicht en handhaving voor 
bouwen en milieu. Het uitvoeringsbeleidsplan schept een kader op het gebied van bouwen 
en milieu. Hiermee wordt het VTH Beleidsplan milieu 2017-2020 (283215) vervangen door 
dit integralere kader voor VTH.  

In het plan zijn opgenomen: een visie, doelen, prioriteiten, toetsingsstrategieën, evaluatie en 
monitoring. 
De visie houdt in dat we ons in zetten voor versterking van de fysieke leefomgeving door de 
waarden veiligheid, gezondheid, duurzaamheid en leefbaarheid te verankeren in ons beleid 
en uitvoering, rekening houdend met actuele ontwikkelingen. 

In de uitvoeringsprogramma’s die jaarlijks worden opgesteld, vindt de concrete vertaling naar
de uitvoering plaats. Het Jaarprogramma 2020 RUD Utrecht – gemeente Leusden voor de 
milieutaken is op 31 maart 2020 door het college vastgesteld (L241609). Het 
Uitvoeringsprogramma 2020 Vergunningen handhaving en toezicht voor de taken bouwen is 
separaat vastgesteld. Via de Jaarrapportages wordt gerapporteerd over de behaalde 
resultaten.

De provincie beoordeelt in het kader van het Interbestuurlijk Toezicht (IBT) of aan de 
verplichtingen uit het BOR wordt voldaan. Met het vaststellen van bovengenoemde 
documenten is een volgende stap gezet in het uitvoeren van het verbeterplan voor IBT. Met 
het opstellen hiervan is voldaan aan het verbeterpunt zoals gesteld door het IBT in haar 
verbeterpuntenoverzicht van 26 maart 2020 (nummer 820679E6). Daarin wordt aangegeven 
dat het beleid van de thuistaken RO en BWT moet worden geactualiseerd en daarbij ook het 
beleid voor de vergunningverlening moet worden meegenomen In dit beleid dient te worden 
aangegeven welke meetbare doelen het college zich stelt.

Verleende omgevingsvergunningen in afwijking van het bestemmingsplan
Ten behoeve van een betere dienstverlening heeft de gemeenteraad besloten een verklaring
van geen bezwaar af te geven voor de verlening van een omgevingsvergunning in afwijking 
van het bestemmingsplan (‘het Wabo projectbesluit’, zie raadsvoorstel 154891, 17 februari 
2011). Hierbij is toegezegd dat de raad wordt geïnformeerd wanneer gebruik gemaakt is van
deze bevoegdheid. Eens per kwartaal wordt een nieuw overzicht gestuurd. In de periode van
1 april 2020 tot 1 juli 2020 is geen gebruik gemaakt van deze bevoegdheid. 

Dagelijks onderhoud Buitenruimte
Begin 2020 is de Raad geïnformeerd over de resultaten van de metingen van de 
belevingswaarde van de buitenruimte. Tegelijkertijd bent u meegenomen in de 
ontwikkelingen rondom het groepsdetacheringscontract dat de gemeente had met Eemfors 
ten behoeve van de inzet van mensen vallend onder de Participatiewet. 
Aangegeven is dat deze ontwikkelingen in combinatie met de resultaten van de evaluatie 
van het huidige contract onderhoud buitenruimte, ertoe leiden dat een nieuwe contract moet 
worden ontwikkeld. Dit traject zou in 2020 worden doorlopen, waarbij in de zomer een 
inhoudelijk plan aan de Raad zou worden gepresenteerd. 
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Ondertussen heeft de Raad twee moties aangenomen die (ook) van invloed (kunnen) zijn op
de ontwikkeling van het nieuwe contract voor het onderhoud van de buitenruimte: M.10.1 
met betrekking tot ambities en dekking én M.10.12 groot onderhoud tering naar de nering.
Het contract voor het dagelijks onderhoud buitenruimte zou, vanwege efficiëntie voordelen, 
worden aanbesteed voor een periode van 5 a 6 jaar. Dit betekent een forse financiële 
verplichting voor deze periode, waarbij geen ruimte meer is voor de bestuurlijke discussie 
n.a.v. genoemde moties. 

Om deze reden heeft het college besloten deze aanbesteding uit te stellen tot 1/1/2022. Wel 
wordt aan de Raad in december 2020, in samenhang met het IBOR plan (groot onderhoud), 
een inhoudelijk plan voorgelegd voor het dagelijks onderhoud. Wanneer in het 
voorjaarsdebat 2021 een besluit wordt genomen naar aanleiding van beide moties, dan kan 
het inhoudelijke plan daar indien nodig nog op worden aangepast. Daarna wordt gestart met 
de contractvoorbereiding, zodat direct na de zomer 2021 de aanbestedingsprocedure kan 
worden gestart en in Q4 de opdracht kan worden gegund. 

Consequentie van dit uitstel is dat het contract met de fa Sight Landscaping, voor het 
dagelijks onderhoud van de buitenruimte alsnog moet worden verlengd voor de periode 1/4 
tot 31/12 2021. Het college heeft hiermee ingestemd. 

Met betrekking tot de inzet van mensen met een afstand tot de arbeidsmarkt 
(participatiewet / SROI) is door het college ingestemd met het voorstel om het beschikbare 
budget voor 2021 gelijk te houden aan het budget dat eerder werd ingezet voor de 
groepsdetachering met Eemfors. Onder verantwoordelijkheid van de gemeente wordt 
getracht via WSP, op voldoende niveau en met voldoende continuïteit, inzet te organiseren. 
Wanneer dit onvoldoende resultaat oplevert, wordt via Sight Landscaping gekeken of 
mensen uit de doelgroep (mogelijk uit een andere regio) kunnen worden ingezet. Wanneer 
ook dit onverhoopt niet leidt tot de juiste inzet op het juiste moment – benodigde capaciteit is
mede seizoens- en weersafhankelijk – dan wordt reguliere inzet via de aannemer 
toegestaan.

Stand van zaken IKC Groenhouten
Op 29 september zal het college gevraagd worden het bestemmingsplan voor IKC 
Groenhouten ter visie te leggen. Het bestemmingsplan ten behoeve van het realiseren van 
het IKC is in de afgelopen maanden tot stand gekomen waarbij een klankbordgroep 
bestaande uit omwonenden vijf keer bijeen is geweest en is geïnformeerd en geconsulteerd. 
De belangrijkste items die ter sprake zijn gekomen in de klankbordgroep zijn vastgelegd in 
verslagen die op verzoek verstrekt kunnen worden.

Conform de doorlooptijd van de bestemmingplanprocedure wordt voorzien dat de raad in 
februari 2021 gevraagd zal worden het bestemmingsplan vast te stellen. Parallel aan het 
maken van het bestemmingsplan wordt reeds gewerkt aan het ontwerp van het IKC zelf. 
Gestreefd wordt om direct na het eindigen van het lopende schooljaar te starten met de 
sloop van de huidige scholen en de bouw van het IKC. Doel is om het IKC met ingang van 
het schooljaar 2021/2022 in gebruik te kunnen nemen. 

Vermoedelijk begin volgende jaar wordt de raad tevens gevraagd om krediet beschikbaar te 
stellen voor sloop van de huidige scholen en het bouw- en woonrijpmaken met de benodigde
kosten voor advisering.
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Stand van zaken Transformatie Princenhof
In de vorige raadsinformatiebrief bent u geïnformeerd over de plannen voor de transformatie 
van het kantoorpand aan de Larikslaan 3. Naar aanleiding van een aantal vragen hierover 
willen we u graag wat uitgebreider informeren over de transformatie van gehele gebied rond 
het park Princenhof. 

Transformatievisie Princenhof december 2017
In december 2017 heeft het vorige college van B&W de transformatievisie Princenhof 
vastgesteld. Deze is toen ook ter informatie aan de toenmalige raadsleden gestuurd. In de 
bijlage is deze visie nogmaals toegevoegd.
Op hoofdlijnen staat in deze visie dat we van de grotendeels leegstaande en verouderde 
kantoorpanden af willen door toe te staan deze te transformeren (sloop/nieuwbouw) naar 
voornamelijk grondgebonden woningen in diverse prijscategorieën. Een belangrijke 
hoofditem uit deze visie is dat park Princenhof beter zichtbaar wordt en beter beleefd wordt 
door het park meer het gebied in te trekken. Hiermee ontstaat er een woonmilieu waarbij 
wonen in en aan het park centraal staat. 
Op dit moment lopen er een aantal initiatieven rondom de transformatie van de genoemde 
kantoorpanden en gaan we als gemeente de bijgevoegde transformatievisie verder 
uitwerken tot een masterplan (streefbeeld) openbare ruimte Princenhof. Dit Masterplan laten 
we uw raad eerste helft 2021 vast stellen. 
 
Stand van zaken initiatieven
De eerste ontwikkeling op de Princenhof was de Olmenlaan 2. Het bestaande kantoorpand 
is hier omgebouwd tot 54 sociale huur appartementen, waar de woningstichting Leusden nu 
eigenaar van is. Daarnaast lopen er momenteel twee concrete initiatieven waarover uw raad 
al eens is geïnformeerd, te weten aan de Kastanjelaan 7 en aan de Larikslaan 3. Hier komen
respectievelijk maximaal 40 en maximaal 17 grondgebonden koop woningen. We zijn hier in 
gesprek over het toetsen van de ruimtelijke kaders, de anterieure overeenkomst en het 
concept bestemmingsplan. Het lijkt er op dat we op korte termijn ook gesprekken gaan 
starten over nog drie tot vier te transformeren percelen op Princenhof aan de Larikslaan en 
Olmenlaan. 

Per initiatief is een afzonderlijke bestemmingsplanwijziging nodig. Deze komen uiteraard 
langs uw raad ter vast stelling. We verwachten de eerste twee van de Larikslaan 3 en 
Kastanjelaan 7 in de eerste helft van 2021 op de agenda van de raad.

Princenhof_Uitwerk
ingKansenKadersKwaliteiten_12-12-2017.pdf

Moties Algemene Ledenvergadering (ALV) VNG
Tijdens de Uitwisseling van 3 september is naar aanleiding van een ingekomen stuk de 
vraag gesteld of de gemeente Leusden de betreffende motie zal ondersteunen tijdens de 
ALV VNG. Middels deze tekst willen wij u informeren over onze bijdrage aan de ALV VNG 
van 25 september 2020. Het overgrote deel van de moties roept de VNG op om zich in te 
zetten voor meer financiële ruimte. Wij hebben voor deze moties gestemd. Wij zijn mede- 
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ondertekenaar van de resolutie Los financiële problemen Jeugd en Wmo op in alle 
gemeenten en van de motie over de aanpak en de financiering voor de lange termijn van 
de instandhouding en doorontwikkeling van de Nationale Parken. Wij zijn indiener van 
de motie zwembaden. 

Motie zwembaden
Omdat sportverenigingen veel inkomsten derven in de coronatijd heeft het Rijk de 
gemeenten (en andere verhuurders) aangemoedigd om de huur voor de sportverenigingen 
van maart t/m mei kwijt te schelden en de gemeenten (en andere verhuurders) daarvoor de 
compenseren. Voor de zwembaden is er echter geen regeling. Juist de zwembaden hebben 
hele hoge doorlopende kosten tijdens hun lockdown. Ook de Octopus heeft aangegeven een
groot tekort te zullen hebben aan het eind van dit jaar. De gemeente kan dit tekort niet 
dragen. Zonder regeling dreigt faillissement van het zwembad.
In haar brief van 7 september j.l. informeert de Vereniging Sport en Gemeenten (VSG) de 
gemeenten als volgt:
“Exploitanten van zwembaden en ijsbanen komen in de meeste gevallen in aanmerking voor
verschillende andere regelingen zoals de TOGS en NOW. Om weer open te mogen gelden 
beperkende COVID-19 maatregelen zoals het maximaal aantal bezoekers. Hierdoor blijven 
er nog altijd significante exploitatietekorten ontstaan.
Een eventuele specifieke compensatieregeling hiervoor is door de openstelling op basis van 
huur of bijvoorbeeld begroting 2019 moeilijk te maken. Over een eventuele compensatie van
het rijk is afgesproken dat hierover vanaf oktober gesprekken plaats zullen vinden tussen 
VWS directie sport en Vereniging Sport en Gemeenten in nauw overleg met VNG.”
 
Het leek ons helpend en ondersteunend aan dit pleidooi om een motie in te dienen. De VSG 
heeft daarin meegedacht. De motie is algemeen geformuleerd zodat ook anderen 
gemeenten mede kunnen indienen.

De motie is ingediend bij de VNG om de VNG aan te zetten tot 
 het aanwenden van haar invloed bij het Ministerie om het belang van de zwembaden te 

onderstrepen en 
 het Kabinet aan te sporen ook voor de zwembaden een goede compensatieregeling op 

te stellen, teneinde de zwembaden van faillissement te redden.

De motie is mede- ondertekend door 10 gemeenten. 

Jaarverslag toezichtinformatie Kinderopvang 2019
De gemeente is belast met de controle op de kwaliteit in de kinderopvang, en moet 
handhaven als een voorziening kinderopvang de wet overtreedt. De controles op de kwaliteit
worden namens de gemeente uitgevoerd door de GGDrU die jaarlijks alle locaties voor 
kinderopvang inspecteert en de resultaten verantwoord in een jaarverslag aan het college 
van de gemeente Leusden.  Bij een overtreding wordt de gemeente hierover ingelicht en 
moet de gemeente handhaven.  
Het college van B&W legt jaarlijks verantwoording af over de controle en handhaving op de 
kinderopvang binnen Leusden aan de onderwijsinspectie (de landelijke toezichthouder)  en 
de gemeenteraad.
De jaarverantwoording kinderopvang 2019 krijgt u op de gebruikelijke wijze ter inzage 
toegestuurd.
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Energietransitie pilotprojecten zonneveld
In omgevingsvisie Landelijk Gebied van 1 februari 2018 is opgenomen dat de gemeente 
ruimte biedt aan een beperkt aantal proefprojecten voor opwek van zonne-energie buiten het
agrarisch bouwblok. Oogmerk van deze pilots is om ervaring op te doen met onder andere 
de landschappelijke inpassing en participatievormen die input levert voor uitwerking in een 
ruimtelijk afwegingskader voor de toelaatbaarheid van zonnevelden in het buitengebied. En 
daarmee bijdraagt aan verbreding van de mogelijkheden om onze energieambitie (Leusden 
energieneutraal 2040) te bereiken. In de afgelopen periode hebben zich meerdere 
initiatiefnemers bij de gemeente gemeld met het verzoek voor realisatie van een zonneveld. 
Drie van die initiatieven zijn aangemerkt als kansrijk voor pilots en vormen de pilotfase voor 
zonnevelden. Daar worden geen nieuwe initiatieven meer aan toegevoegd. De overige 
initiatieven worden getoetst zodra het ruimtelijk uitnodigingskader voor duurzame opwek in 
het buitengebiedis vastgesteld. 

De pilots zijn gelegen verspreid in het buitengebied, aan respectievelijk de Emelaarseweg, 
Horsterwegen Leusderbroekerweg. Ze hebben een omvang van respectievelijk 3, 5 en 5 ha. 
De pilots worden nu inhoudelijk verder getoetst op onder andere:
 goede ruimtelijke en landschappelijke inpassing
 maatschappelijk draagvlak en acceptatie
 mogelijkheid tot (financiële) voordelen voor omwonenden
 onderzoeken mogelijkheden inschakelen lokale partners bij de uitvoering
 dubbelgebruik van functies (enkele voorbeelden zijn: toepassing van recreatie, 

begrazing, natuur-milieu educatie, natuurfuncties en behoud van biodiversiteit etc.)
 tijdelijkheid van het initiatief

Door middel van deze initiatieven zal naar verwachting het equivalent van ca 2500 
huishoudens aan elektriciteit kunnen worden opgewekt. De pilotinitiatieven leveren daarmee 
een wezenlijke bijdrage aan de energietransitie in Leusden.  
Naast de ambtelijke toetsing zullen ook de omwonenden door de initiatiefnemers 
geconsulteerd worden over de projecten. Bij het initiatief aan de Emelaarseweg heeft al een 
inwonersconsultatie plaatsgevonden als onderdeel van het principeverzoek. Uit deze 
consultatie blijkt dat de direct omwonenden geen bezwaren hebben tegenover het initiatief 
maar dat er graag in geparticipeerd wordt.
Met de resultaten van de ambtelijke toetsing en consultatieronde van direct omwonenden 
zullen na positieve toetsing de principeverzoeken aan het college worden voorgelegd. Bij 
een positieve besluitvorming zullen de projecten het verdere (planologische) proces in 
kunnen. Wij zullen u in de komende periode informeren over de voortgang van de 
pilotprojecten. Door middel van deze pilots wordt de pilotfase afgerond. De geleerde lessen 
worden ingebracht bij het opstellen van het uitnodigingskader voor duurzame opwek in het 
buitengebied.

Hof van Liz
Op 28 mei jl. heeft u het bestemmingsplan Lisidunahof, Leusden vastgesteld. In de 
daaropvolgende beroepsperiode is geen beroep ingediend op het bestemmingsplan. Het 
bestemmingsplan is hierdoor in werkingen getreden, en onherroepelijk. De ontwikkelaar (Van
Wijnen) van het plan heeft ook reeds de omgevingsvergunning ingediend voor de realisatie 
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van de wonen in de vrije sector. De omgevingsvergunning voor de sociale woningen worden 
begin oktober verwacht.

Bijgaande treft u aan de meest recente versie van het inrichtingsplan, met daarop ook het 
beplantingsplan. Het inrichtingsplan kent geen grote wijzigingen ten opzichte van de eerdere
versie, zoals gepresenteerd bij vaststelling van het bestemmingsplan. Kanttekening bij het 
inrichtingsplan is dat Beweging 3.0 nog aan het onderzoeken is of zij het wandelpad nog iets
willen wijzigen in vorm, en dat bij de vertaling van de tekening naar een (definitief) 
bestek/uitvoeringstekening nog technische wijzigingen plaatsvinden. Ook de bewoners uit de
gespreksgroep zijn geïnformeerd over deze tekening.

De ontwikkelaar heeft medio september omwonenden geïnformeerd over hun planning en 
werkzaamheden (brief is bijgevoegd). Zij zullen starten de aanleg van het nieuwe 
parkeerterrein van Beweging 3.0. Om een veilige toegankelijkheid van de Lisidunahof te 
borgen. Voor de aanleg van het parkeerterrein is het nodig dat een aantal bomen gekapt 
gaan worden, daarmee wordt eind september gestart.

De bedoeling van de ontwikkelaar is dat in de tweede week van oktober de start van de 
verkoop plaatsvind. Vervolgens wordt eind oktober gestart met het bouwrijp maken van het 
gebied, dat houdt tenminste in; het opschonen van het terrein (bomenkap en verwijderen 
oude verhardingen) en aanbrengen van de nieuwe contouren van de bouwlocaties en 
infrastructuur. 

Bijlagen:
Inrichtingsplan, met beplantingsplan
Brief aan omwonenden, verzonden door Van Wijnen 

Clientervaringsonderszoek WMO 2019
Zoals elk jaar is ook in 2020 het cliëntervaringsonderzoek Wmo uitgevoerd conform de 
wettelijke opdracht. Het cliëntervaringsonderzoek bestaat grotendeels uit een wettelijke 
verplichte vragenset. We hebben aan een externe partij de opdracht gegeven om het 
onderzoek uit te voeren. Gemeenten worden verplicht de uitkomsten van de 
cliëntervaringsonderzoeken jaarlijks te verstrekken aan het Ministerie van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport (VWS). De gegevens worden geüpload naar www.waarstaatjegemeente.nl.

Respons
Er zijn 999 vragenlijsten verstuurd aan inwoners met een Wmo indicatie met een 
maatwerkvoorziening. Er hebben 531 mensen gereageerd. Responspercentage is 53. Dat is 
6 procent hoger ten opzichte van het clientervaringsonderzoek 2018 uitgevoerd in 2019.
Resultaten op een feitelijke wijze weergegeven:
 82% van de inwoners wist waar hij moest zijn;
 81% van de inwoners werd snel geholpen;
 89% voelde zich serieus genomen; 
 34% is bekend met onafhankelijke cliëntondersteuning;
 86% vindt de kwaliteit van de ondersteuning goed en 86% krijgt de ondersteuning die 

past bij de hulpvraag;
 80% (gemiddeld) van de inwoners geeft aan dat ze door de ondersteuning die ze krijgen 

zich beter kunnen redden en een betere kwaliteit van leven hebben. 
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Conclusies: 
De meerderheid van de respondenten ervaart positieve effecten van de ontvangen 
ondersteuning, behoud of versterking van hun zelfredzaamheid en ze kunnen beter de 
dingen doen die ze willen. Bijna negen op de tien (86%) van de Wmo gebruikers is (zeer) 
tevreden over de kwaliteit van de geboden ondersteuning en vindt dat de ondersteuning 
goed past bij de hulpvraag. We zien een toename van de bekendheid van de onafhankelijke 
cliëntondersteuner van 28% naar 34%. Lariks heeft het afgelopen jaar ingezet op meer 
bekendheid van onafhankelijke cliëntondersteuning. De overige percentages zijn nagenoeg 
gelijk gebleven. 

bijlage: Cliëntervaringsonderzoek Wmo 2019

Bijlage bij RIB 
Cliëntervaringsonderzoek Wmo 2019.pdf

Projectsubsidie Dava
Het college heeft op 1 september jl. besloten de vereniging Dava in Achterveld  een 
tweejarige projectsubsidie  te verstrekken van € 10.000,-  om vanaf 1 oktober a.s. ‘De Oude 
Bieb’ te starten met een Sociale Huiskamer. 

De aanleiding is dat enkele maanden geleden zorgorganisatie King Arthur besloot te stoppen
met geïndiceerde dagbesteding voor mensen in dementie vanwege te weinig aanmeldingen.
King Arthur en Dava denken dat het stigma dat heerst op dementie een belangrijke oorzaak 
is voor het gering aantal deelnemers. Dava heeft daarop het initiatief genomen om een 
alternatief te ontwikkelen: de sociale huiskamer, waar alle kwetsbare ouderen gebruik van 
kunnen maken. Gebruikers hoeven niet door Lariks geïndiceerd te worden.

Twee dagen per week kunnen ouderen, waaronder mensen met geheugenproblemen /lichte 
dementie, deelnemen aan sociale activiteiten, waaronder samen koken/eten, spelletjes 
doen, in de tuin werken etc. Goed opgeleide buurtnetwerkers leiden de ouderen toe naar de 
Sociale Huiskamer. Er wordt nauw samengewerkt met de (gezondheids)professionals in de 
Heelkom. 

Dit project draait geheel op vrijwilligers. Met de subsidie kan Dava de huur van een ruimte in 
De Oude Bieb financieren. De activiteiten leveren een bijdrage aan de gemeentelijke doelen:
verminderen van eenzaamheid en een dementievriendelijke samenleving. We monitoren de 
resultaten van dit project zorgvuldig. Hoeveel mensen nemen er wekelijks deel? En bereiken
we het effect dat de eenzaamheid van kwetsbare inwoners afneemt, de kwaliteit van leven 
van mensen met dementie toeneemt, en dat mantelzorgers zich ontlast voelen? Ook 
monitoren we of onze veronderstelling juist is dat mensen met dementie door gebruik te 
maken van deze huiskamer, een (half) jaar later pas gebruik hoeven te maken van 
geïndiceerde dagbesteding. Daarmee levert dit project ook een bijdrage aan de 
transformatie in het sociaal domein. 

Na twee jaar evalueren we of het zinvol is om dit project voort te zetten. 
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Stavaza Aanwijzing door Inspectie Gezondheidszorg (IGj) bij William Schrikker 
Stichting
Op 12 februari 2020 is bekend geworden dat de William Schrikker Stichting (WSS) een 
aanwijzing heeft gekregen van de Inspectie Gezondheidszorg en Jeugd (IGj). Wij hebben u 
hierover geïnformeerd in maart 2020, middels een memo. Wij zouden u op de hoogte 
houden van de ontwikkelingen. 

Inmiddels is op 16 juni 2020 het eerste onderdeel, van de in totaal drie onderdelen, van de 
aanwijzing beëindigd. De inspectie stelt op basis van de toets vast dat WSS aan het eerste 
onderdeel van de aanwijzing heeft voldaan. Dit onderdeel betrof het beoordelen of er sprake 
is van een volledig en actueel beeld van de opvoedsituatie en veiligheid van elke jeugdige in 
de leeftijd van 0 tot 4 jaar bij de WSS over wie een kinderbeschermingsmaatregel is 
uitgesproken. De IGJ constateerde wel dat de werkwijze op bepaalde onderdelen nog 
verbetering behoeft zodat het handelen van de jeugdzorgwerkers in de praktijk verbetert en 
de behaalde kwaliteitsverbetering ten aanzien van de uitvoering van de 
kinderbeschermingsmaatregelen is geborgd voor de toekomst. De IGJ verwacht dat de WSS
zich inzet op verkrijgen van de juiste sturingsinformatie zodat zichtbaar wordt wat wel en niet
goed gaat en wat de oorzaken hiervan zijn om tot de juiste verbetermaatregelen te komen. 
Het tweede onderdeel houdt in dat de WSS op 28 juli 2020 de opvoedsituatie en veiligheid 
van alle kinderen van 4 tot 18 jaar over wie zij een kinderbeschermingsmaatregel uitvoert, in 
beeld heeft en hierop heeft gehandeld. Door de uitbraak van Covid-19 virus en de impact 
daarvan heeft WSS twee maanden uitstel gekregen van de inspectie. De termijn van dit 
onderdeel is verlengd tot 28 september 2020. 

In het derde onderdeel van de aanwijzing verwacht de inspectie dat de WSS kan laten zien 
welke verbetermaatregelen zij treft, hoe deze worden geïmplementeerd en hoe het effect 
hiervan wordt gemonitord en geborgd. Omdat de termijn van het tweede onderdeel is 
verlengd, heeft de inspectie ambtshalve besloten de termijn van het derde onderdeel van de 
aanwijzing eveneens te verlengen tot 28 september 2020.

Er zijn twee kinderen uit Leusden in zorg bij de William Schrikker Stichting.

Uitvoering motie Lariks
De raad heeft in de motie Lariks (M. 10.10. van 9 juli 2020) het college verzocht de raad te 
dienen met een onafhankelijke evaluatie van Lariks waarin antwoord wordt gegeven op de 
vragen die Lariks zichzelf in het jaarverslag 2019 heeft gesteld:

1) is de beweging naar voren gemaakt?
2) op welke fronten gaat het goed?
3) waar blijven de resultaten achter?
4) zijn hier verklaringen voor?
5) kan er worden bijgestuurd?
6) wat is hiervoor nodig maar geen duidelijk antwoord wordt gegeven?

Daarnaast heeft de raad het college verzocht om in december 2020 te komen met een 
voorstel voor herijking van de rol, taken en positie van Lariks. Met als doel dat gemeente en 
inwoners weer duidelijk hebben wat ze wel en niet van Lariks mogen verwachten, waarbij 
overigens het samen aan de lat staan als gemeente en Lariks voor een goede zorg aan 
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inwoners een leidend principe blijft.

In september wordt ambtelijk de onderzoeksopdracht voorbereid voor een onafhankelijk 
onderzoek door een extern onderzoeksbureau. In dit onderzoek zullen bovenstaande vragen
dienen te worden beantwoord, waarbij ook gevraagd zal worden om in kaart te brengen 
welke interne en externe factoren hierbij bepalend zijn.
Externe factoren zoals de opdracht en middelen vanuit de gemeente, 
gebruikerstevredenheid en samenwerking met stakeholders. Interne factoren zoals de 
bedrijfsmatige aansturing en bedrijfsvoering, organisatiecultuur en middelen, naast de 
kwaliteit van de dienstverlening. 
Daarbij worden op de toekomst gerichte vragen betrokken:
Wat betekent dit voor de herijking van de organisatie Lariks? Wat kunnen en mogen 
stakeholders na deze herijking gezamenlijk verwachten van de rol, taken en positie en 
bijdrage aan de transformatieopgave in het sociale domein van Lariks en past de huidige 
vorm daarbij?

Wij verwachten dat met dit onafhankelijk onderzoek een heldere analyse gemaakt wordt die 
relevante informatie aanlevert voor de doorontwikkeling van de uitvoeringsorganisatie Lariks 
binnen het Sociaal Domein. 
Dit onderzoek dient in oktober te worden uitgevoerd zodat de resultaten in december 
gepresenteerd kunnen worden in de raad. De ambitie is, mits de voortgang van het 
onderzoek dit mogelijk maakt, tevens de contouren te presenteren over wat dit eventueel 
kan betekenen voor de rol, taken en positie van Lariks. 
Naast dit onafhankelijk onderzoek loopt een traject gericht op partnership tussen Lariks en 
de gemeente. Resultaten van dit traject worden eveneens meegenomen in de 
beantwoording van de vragen in deze motie aan de raad. 
We verwachten met het onafhankelijk onderzoek en traject gericht op partnership gedegen 
bouwstenen te leggen voor een toekomstbestendige uitvoeringsorganisatie Lariks en 
partnership met de gemeente. En hiermee klaar te staan voor het realiseren, verstevigen en 
uitbouwen van de transformatieopgave in zorg en welzijn in de komende jaren. Het 
onafhankelijk onderzoek en het traject gericht op partnership worden meegenomen in het 
gesprek dat tweede helft september gepland staat met de Raad van Toezicht van Lariks naar
aanleiding van het afscheid van de directeur bestuurder van Lariks per 1 november 2020.
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